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§ 6  

Inriktningsärende avseende upphandling av 
parkskötsel, barmarksväghållning och vinterhållning 
inom Östermalms stadsdelsområde samt kortare 
förlängning av gällande avtal 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att parkskötsel, barmarksväg-

hållning och vinterväghållning på parkmark inom 

stadsdelsområdet ska upphandlas på i ärendet angivna 

villkor. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsförvaltningen i uppdrag att 

återkomma till nämnden för beslut om förfrågningsunderlag 

utifrån i ärendet angiven inriktning. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar att, för sin del, förlänga avtalet 

med Svevia AB, organisationsnummer 556768-9848 

avseende parkskötsel, barmarksrenhållning och vinterväg-

hållning på parkmark inom stadsdelsnämndsområdet att 

gälla till och med 2020-03-31. 

4. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att 

teckna avtal om förlängning avseende parkskötsel, 

barmarksrenhållning och vinterväghållning på parkmark 

inom Östermalms stadsdelsnämndsområde.  

5. Omedelbar justering.   

     
Ärendet 

Gällande avtal för  parkskötsel, barmarksväghållning och 

vinterväg-hållning på parkmark inom Östermalms 

stadsdelsområde löper ut 2019-09-30, med möjlighet att 

förlänga till 2021-09-30. En förlängning kräver att staden och 

entreprenören är överens om att förlänga avtalet. Entreprenören 

har beslutat att för sin del inte förlänga avtalet, varför en ny 

upphandling måste genomföras. Stadsdelsförvaltningen avser att 

anlita serviceförvaltningen för stöd i upphandlingsarbetet.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 november 2018. 

Dnr 2018-792-2.2.2. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) anmälde 

ett särskilt uttalande enligt följande. 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

13 december 2018 
Blad 9 

 

  

 

I det kommande arbetet med förfrågningsunderlaget vill vi 

redan nu påpeka vikten av att feriejobb kommer att erbjudas 

ungdomar när det gäller parkskötseln mm. Den entreprenör som 

idag har parkskötseln på entreprenad har erbjudit ungdomar 

denna möjlighet. För att försäkra oss om att den nye 

entreprenören kommer att göra desamma tar vi upp detta i 

föreliggande ärende.   

 

 

 

 


